
Ctyfi pruhy v Hrádku vydésily místnf
HRÁDEK Senátor Petr 
Gaw las privezl do naSeho  
regionu zprávu: m in isterstvo  
dopravy zacíná vést váznou  
diskusi o rozsíren í hlavní siln icn í 
kom unikace na íty F i pruhy od 
Hrádku az na slovenskou hranici 
v Mostech u Jab lunkova.

„Podle slov pana ministra si to inten- 
zita tranzitní kamionové dopravy v re
gionu jednoznaéné zaslouzila,“ uvedl

Gawlas, ktery se ve stredu 15. dubna 
setkal s ministrem dopravy Danem 
îokem . Touto informaci ale vydesil sta- 
rosty v regionu a hlavnS lidi, kteri bydli 
v Hrâdku. Ti si totiz dalsı dopravni stav- 
bu v obci nedokâzou predstavit. Hlavne 
ale nevidi düvod, proc cestu rozsirovat. 
Dopravni koridor v Hrâdku byl totiz do- 
koncen v roce 2011 a zatim se na nâm 
zâdne problemy s dopravou neobjevuji.

„Auta projizdeji plynule, mnohem 
vetsi problemy jsou ve Vendryni nebo

v Bystrici,“ popisuji mistni. Je pravda, ze 
se situace müze zmënit, az se postavi ob- 
chvat Trince a najednou dojde v Hrâdku 
ke zúzení ctyfproudové cesty na dvou- 
proudovou. V té dobè by uz aie mêla 
bÿt otevfena cesta, která propojí Polsko 
a Slovensko, tudíz tranzitní doprava 
bude ve znacné míre odklonéna právé 
na ni a nasemu regionu se uleví.

Informace o rozáírení cesty v Hrádku 
znepokojila jeho starostu Roberta Bor- 
ského. „Jelikoz toto téma je pro hrádecké

obcany velmi citlivou zálezitostí, a navíc 
nebylo se starosty dotcenÿch obcí nikte- 
rak konzultováno, budu ¿ádat ministra 
dopravy o informace, na základé jakych 
skutecností chce ministerstvo vést váz
nou diskusi o rozsirování koridoru,“ 
uvedl Borski. Podobnou otázku polozila 
ministerstvu také naáe redakce. Odpo- 
védi jsme se ale nedockali.

„Protoze zdrojem téchto zpráv byl 
senátor Gawlas, obrátil jsem se telefo- 
nicky primo na nëj. Senátor potvrdil, ze

s ministrem Tokem probiral téma roz- 
gifeni jmenovaného üseku 1/11 s tim, 
ze jsou to informace pana ministra. 
Senâtor, die jeho sdéleni, ziskal pouze 
souhlas o této diskusi informovat ve- 
rejnost,“ povédël Borski. Starosta také 
râzné dodal, ze obec Hrâdek zâsadnë 
nesouhlasi s jakÿmkoliv rozsirovânim 
stâvajiciho koridoru, ktery vede cent- 
rem obce, rozdéluje ji na dvë poloviny 
a ma velky dopad na zivot jejiho obyva- 
telstva. HALINA SZCZOTKA


